
 
 

BRM.0012.7.7.2022 

 

Protokół Nr 38/2022 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 26 lipca 2022 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 10.00 – 10.40. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek Komisji     - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

2. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca 

Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z 21.06.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta Inowrocławia  

w I półroczu 2022 r. 

5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na II półrocze 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z 21.06.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Przewodnicząca wprowadziła autopoprawkę wynikającą z omyłki pisarskiej, 

dotyczącą daty przyjmowanego protokołu z poprzedniego posiedzenia. Winno być  

w punkcie 3 porządku obrad: Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z 24.06.2022 r. 

posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 37/2022 z posiedzenia Komisji z 24 czerwca  

2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta 

Inowrocławia w I półroczu 2022 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Mam dwa pytania. Odnośnie tego „pakietu turysty”, który jest wydawany  w Informacji 

Turystyczno-Kulturalnej. Jakim zainteresowaniem się cieszy? 

 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Dzisiaj w tej sprawie rozmawiałam z paniami z Informacji i jest to około 150 pakietów, 

bo to tak naprawdę rozpoczęliśmy chyba w czerwcu. Także cieszy się sporym 

zainteresowaniem i turyści chętnie odbierają te informacje.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Rozumiem, że te gadżety i foldery informacyjne były finansowane z waszego 

paragrafu? Z Wydziału Promocji Miasta? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak. To znaczy foldery informacyjne to są te, które mieliśmy już kupione dużo 

wcześniej. To są te, które mamy na stanie. One nie były kupione specjalnie do tego. 

I z pakietu gadżetów, które kupujemy tak naprawdę na cały rok.  

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

I drugie pytanie odnośnie tych działów, które prowadzicie w internecie, jeśli chodzi  

o Facebook, bo takim miarodajnym wskaźnikiem tego, jaki jest efekt tych działań są 

statystyki Facebooka. Oczywiście wiem, że teraz z głowy mi Pani nie powie, ale może 
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na następnej Komisji albo na e-mail odpowie mi Pani, jakie macie miesięczne zasięgi 

na Facebook-u. To też zobrazowałoby Komisji jak to wygląda.  
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Dobrze. Facebook tylko? 
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Tak, bo na Instagramie widziałem, że dopiero zaczęliście. 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

To znaczy on był, ale mało aktywny.  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

„Solankowy Koszmar” w tym roku się odbędzie? W pierwszym półroczu czy w drugim 

półroczu? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

On zawsze odbywał się w sierpniu. Nie mamy jeszcze żadnej informacji z OSiR czy 

się odbędzie. Jest wpisany w kalendarz „Zaplanuj sobie Inowrocław”, bo takie były 

plany na początku roku, ale nie mamy jeszcze żadnej informacji, więc obawiam się, że 

może nie być zorganizowane.  

 

Ad 5. Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na II półrocze 2022 r. – 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Podczas przedstawiania materiału zaproponował, aby przy graficznym projektowaniu 

tablic informacyjnych umieścić kod QR, który umożliwi obejrzenie całej historii 

danego miejsca. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Mam pytanie odnośnie tego wydarzenia z „Tramwajem i autobusem – 110 lat 

inowrocławskiej komunikacji”. Wiem, że to nie Pani wydział remontuje, ale czy 

wiadomo kiedy ten tramwaj do nas powróci? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Nie wiemy. Ostatnio pojawiły się takie pytania dziennikarskie. Wydział cały czas jest 

w trakcie ustalania terminu, kiedy zostanie wykonany remont.   
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

A czy Pan Zarządca naszego Teatru uchylił rąbek tajemnicy, kogo planuje na tą 

imprezę INO CLASSIC FESTIVAL? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Jeszcze nie, ale myślę, że za moment pojawią się komunikaty. Z tego co tak 

nieoficjalnie słyszałam to ma być też Pan Krzesimir Dębski z jakąś inną gwiazdą.   
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Odnośnie tego filmu, on już został nakręcony? 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Jest już nakręcony. Praktycznie dopiero co skończyliśmy. Także zaczniemy z promocją 

tego filmu.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Jak wygląda relacja Miasta z MPK? Czy my płacimy za emisje Spółce, czy to jest  

w ramach porozumienia? 
  
Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Nie płacimy. Tam zamieszczamy też plakaty i przesyłamy pliki po prostu.  
 

Damian Polak – członek Komisji: 

Dobrze. Jeszcze taka jedna moja sugestia, bo tutaj są wszystkie wydarzenia  

w II półroczu, ale też zwróćcie Państwo uwagę, że 16 października jest Dzień Papieski, 

i żeby może coś zaplanować, jakieś flagi, aby były wystawione przy Skwerze Jana 

Pawła II. 
 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Na Skwerze są zawsze flagi wywieszane. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

To chyba inny Wydział się tym zajmuje.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

To szkoły organizują.  

 

Karolina Sobieraj – Kierownik Referatu Kultury, Promocji w Wydziale Kultury, 

Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Dobrze, ale uwzględnimy.  
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Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Inowrocław a Gminą Inowrocław  

w przedmiocie powierzenia Miastu Inowrocław funkcji lidera  

w opracowaniu i wdrożeniu dokumentów programowych dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Inowrocławia obejmującego Miasto Inowrocław i Gminę 

Inowrocław - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Mówiła Pani, że tam była wzmianka odnośnie programów. Czy wiemy już na jakiej 

płaszczyźnie i w jakim zakresie będzie ta współpraca pomiędzy Miastem a Gminą? To 

się wszystko tworzy? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak. Program regionalny dla Pomorza i Kujaw nie jest jeszcze zatwierdzony przez 

Komisje Europejską. Jest 3-cia wersja, która jest w tej chwili uzgadniana.  Dostaliśmy 

też wczoraj pismo z Urzędu Marszałkowskiego, że za dużo pieniędzy jest na drogi 

i nawet połowę środków na to obcięli, więc cały czas się to zmienia i musimy te swoje 

propozycje, projekty i kwoty, które są przypisane do naszego ZIT-u dostosować do 

tego co się dzieje. Także na 100% jeszcze nie wiemy jakie to będą projekty. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli to wszystko jest tworzone. Te zadania na podstawie informacji tych gminnych, 

gdzie województwo jest, że tak powiem weryfikowane.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Mam jeszcze jeno pytanie odnośnie tego co wysyłacie, te plany, bo jest mowa o tym, 

że są wyłączone drogi w dużym zakresie. Widzicie jakąś tendencję, w którą stronę to 

idzie i jakie zadania będą finansowane w większości? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

To znaczy te środki z dróg przenieśli na ścieżki rowerowe. 
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

To dobra informacja. Przydadzą się w Inowrocławiu.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak. Cały czas trwają negocjacje.  
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Może ścieżka rowerowa w końcu dla działkowców w stronę działek im. 800-lecia 

Inowrocławia zostanie wybudowana. To już jest na terenie Gminy. W chwili obecnej 

ścieżka rowerowa kończy się na Ogródkach Działkowych im. XX-lecia. I tam dalej nie 

ma w ogóle.  
 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Gdyby te środki  były bardzo duże przeznaczone na ścieżki rowerowe, a byśmy mieli 

podpisane porozumienie z Gminą to można też zastanowić się nad tą inwestycją, która 

od wielu lat jest poruszana, czyli ścieżka wzdłuż Noteci.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Powiat ma taką koncepcję i będą składali do „Polskiego Ładu” wniosek o ścieżkę do 

Kruszwicy, ale przez… 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Szarlej i Łojewo.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak. Takie porozumienie podpisywaliśmy my, Kruszwica, Wójt i Powiat. I Powiat nie 

dostał pieniędzy z „Polskiego Ładu”. 
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Mamy tutaj w uchwale: „Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559, ze zm.), do wyłącznej właściwości 

rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach współdziałania z innymi 

gminami oraz wydzielanie na ten cel odpowiedniego majątku”. To jaki tu ma być 

majątek? O co tu chodzi? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak brzmi ten przepis artykułu 18, czy Państwo wyrażacie zgodę, abyśmy my zawarli 

porozumienie ze współdziałaniem z Gminą. Na opracowanie strategii tak naprawdę 

środków finansowych nie będzie potrzeba, ponieważ zgodnie z tym co Urząd 

Marszałkowski zaproponował, że ma być to realizowane środkami własnymi, 

przygotowują nam tez diagnozę do strategii ZIT i tak naprawdę wszystko jest 

uzgadniane z nami. Urząd Marszałkowski nie życzy sobie, żebyśmy wynajmowali 

firmy zewnętrzne, tylko ma być robione naszymi środkami, więc środków finansowych 

na ten cel jakby nie ma potrzeby.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli nie ma więcej chętnych do zadawania pytań to przechodzimy do głosowania. 
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Miastem Inowrocław a Gminą Inowrocław w przedmiocie powierzenia Miastu 

Inowrocław funkcji lidera w opracowaniu i wdrożeniu dokumentów programowych 

dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Inowrocławia obejmującego Miasto 

Inowrocław i Gminę Inowrocław? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 10/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Miastem Inowrocław a Gminą Inowrocław w przedmiocie powierzenia 

Miastu Inowrocław funkcji lidera w opracowaniu i wdrożeniu dokumentów 

programowych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Inowrocławia obejmującego 

Miasto Inowrocław i Gminę Inowrocław. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała członków Komisji, czy mają jakieś uwagi do przesłanego drogą elektroniczną 

pisma z Urzędu Marszałkowskiego, dotyczącego Projektu Audytu Krajobrazowego dla 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Nikt z radnych nie zgłosił uwag.  

 

Poinformowała członków Komisji, że następne posiedzenie Komisji Strategii  

i Promocji Miasta odbędzie się 23 sierpnia br. o godzinie 11.00. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

 /-/Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

 /-/Monika Kozioł 


